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Notulen  Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad SP (week 49) 4 december 2014 

 
Aanwezig:  Ger Kalkman, Frans Pijnappels, Aart Dekker (deeltijd met Annie),  Wim van de Wolf, 

Vilas Gonzalez, Jerry Bogarde, Miriam Wolff, Houssein El Armarnis, Manuel van der 
Straat, Floris van Ravesteyn, Dirk Zwarts, Leonie Steenbrink (coach/ ondersteuning), 
Lian Baardemans (coach/ ondersteuning)   

Afwezig: Peter Elfferich, Ronald Liersen, Johan Baars, Annie Verschoor, Hendrik-Jan Poort, 

Ton van Oudheusden  

Voorzitter: Jerry Bogarde 

Notulist: Lian Baardemans 

 
Opening door de voorzitter en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom. Er zijn chocoladeletters van Sinterklaas. 

 
Vaststellen notulen  20 november 2014  
De notulen zijn goedgekeurd en vastgesteld.  

Woonkaart gaan ze aanpassen en daarna komt de woon werkgroep pas bij elkaar  

 

Mededelingen 
 Vilas kan de taken van Manuel overnemen als Manuel afwezig is (vanaf 11-12 tot  begin januari) 

 8 december is komt de werkgroep klachtenprocedure bijeen om 14.00 uur. 

 Platformoverleg:  
- Er is een verzoek aan de bestuurder gedaan om mee te doen aan via een Regionaal  Expert 

Team (RET). Het onderwerp is Factteams (een behandelingsteam samengesteld uit 
verschillende deskundigheden, waarvan 1 persoon aan huis komt) 

- Platform ondersteunt het comité vrije artsenkeuze 
- Het platform zal het advocatencollectief inschakelen aangaande het huurcontract 

 Naar de bijeenkomst waar Spa 22 de contourennota bespreekt gaan Jerry, Floris en Leonie  

 Hendrik-Jan werkt thuis op 11 december komt hij even langs en hij komt naar de vergadering van 
18 december. 

 De problemen rondom voedingsgeld in een aantal BW’s in de regio Noord zijn opgelost. Mocht er 
budget over zijn dan volgt er een herrekening  

 Ger gaat achter de bedragen voor 2015 aan – voedingsgeld en ontspanning. Leonie stuurt een 
mail om de bedragen die BW Langendonck hanteert op te vragen. 

  Annie wordt gebeld door Jerry. 

 Brandveiligheid komt op de volgende raadsvergadering. Manuel stuurt zijn bevindingen naar de 
raad op. Het geplande overleg op 18 december met commissie gaat niet door. 

 Er is besloten de  1
ste

 raadsvergadering in de maand wordt ingevuld, zoals gebruikelijk en de 3
de

 
raadsvergadering in de maand te gebruiken is als werkvergadering. Dit houdt in dat 
adviesaanvragen dan direct worden behandeld en dat er een conceptadvies wordt geschreven. 
Voordeel is dat raadsleden niet te vaak extra hoeven af te spreken. Wel is de voorwaarden dat 
raadsleden de stukken lezen en het formulier hoe adviesaanvraag te behandelen thuis invullen. 
Na 2 maanden is er een evaluatie. 

 Samenwerking met Calibris: Lian maakt conceptbrief en stuurt deze door naar Ger, Dirk en 
Miriam.  Het geplande overleg met de commissie op 11 december gaat dan niet door. 

 De Mat training vinden  plaats op:  11 december, 8 januari 2015. Terugkom:  12 maart 2015 

Steeds van 14.00-17.00, Crooswijksesingel 66 te Rotterdam. Dirk, Jerry, Vilas geven aan in de 

volgende training dat het iets kort kan. 

 
Adviesaanvraag Portfolio 
Nadat het formulier hoe een adviesaanvraag te behandelen is uitgelegd, gaat men in twee groepen 

uit een. 

De twee groepen wonen en werken schrijven de bevindingen op. De conceptbrief wordt geagendeerd 

in de volgende vergadering 
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Transitie WMO 
 Hoe gaat het met de overgang van AWBZ naar WMO? Hebben jullie nog signalen? 

 Op jezelf wonen; gaat dat op de manier dat is afgesproken – dus zonder dwang, maar wel 

cliënten stimuleren? 

Uit notulen 6 november: 

 Bij Aart wil men cliënten juist niet kwijt 

 Bij Miriam – de begeleider zegt dat je een x bedrag op spaarrekening moet staan 

 Bij Vilas – indicatie kan ook omhoog 

 Pameijer heeft er voor gekozen om ieder op zijn eigen tempo te laten groeien 

 Voor begeleider is het lastig; niet te veel zorgen voor  en stimuleren tot zo zelfstandig mogelijk 

zijn. 

 Voor cliënten is het van belang dat je zelf achter de keuzes kan staan ten aanzien van wonen – 

zelfstandigheid bevorderen doet de Pameijer al langer aan. 

 

 

Worden afspraken door begeleiding afgezegd 

 Bij Aart gebeurt dit niet, het is echt bijzonder, of alleen bij bijzondere situaties komt de begeleider 
niet of meldt deze zich af. 

 Bij Ronald, Dirk was er sprake van een training/cursus en werd de begeleiders vervangen. 

 Bij alle andere raadsleden komt het regelmatig voor dat begeleiders afmelden door ziekte, cursus 
en om onduidelijke redenen. 

 Mag de begeleiding alleen zijn in BW, AC? 
Het is van belang dat de manager/ team inzichtelijk maakt en advies vraagt aan bewonersraden/ 
bewoners over of er voldoende begeleiding is. Hoe de uren worden ingezet (rooster) En hoe het 
’s avond/ in de nacht is geregeld.  
Deze informatie moet beschikbaar zijn voor alle bewoners.  

 


